

# Caribbean HRTS Protocol – Australia Homeport

(Updated on Aug 31<sup>st</sup>)

**Entry into Australia:** All guests, including Australian citizens, must ensure they meet Australia's international border entry requirements, including vaccination status, visa, and travel exemption requirements. To learn more, please see: <https://immi.homeaffairs.gov.au/entering-and-leaving-australia/entering-australia>.

## **Travel Documentation Checklist:**

1. Passport book valid for at least six months after their cruise is required. If the name in their passport book doesn't match their other documents, bridging documents are required, like a Marriage Certificate.

- Australian Citizens require either a Passport Book or government Issued photo ID card.

- Other nationalities require a Passport Book and any necessary visas.

- Children aged 17 years and under require either a Passport Book, government issued photo ID, or Birth Certificate.

- Children aged 16 years and under who do not have a Passport Book or government issued photo ID must have a Birth Certificate or parents Medicare Card.

2. COVID-19 Vaccination Record is required for all guests ages 12 & older approved by the TGA (International COVID-19 vaccines recognised by Australia | Therapeutic Goods Administration (TGA)), at the terminal in order to sail. Guest under 12 can provide proof of vaccination to follow the protocols for vaccinated guests.

3. COVID-19 Test Result may be required to be printed or shown on their phone (not a doctor's note). Any updates will be sent to booked guests regarding testing requirements for their upcoming sailing via email prior to departure.

Reminder: International guests must check their visa and other travel requirements.

## **COVID-19 Vaccination Validation:**

1. All guests ages 12 & older will need to present proof of full vaccination approved by the TGA (Therapeutic Goods Administration), which can be found here ([International COVID-19 vaccines recognised by Australia | Therapeutic Goods Administration \(TGA\)](#)). The final dose must be administered at least 14 days before sailing.
2. As part of Australian Federal and State Government guidelines, at least 95% of guests must be fully vaccinated. Children ages 11 and under, and guests with medical exemptions, are permitted to travel however there is a limit on the number of unvaccinated guests that can travel on each cruise departure.
3. If guests are travelling with unvaccinated children under the age of 12, or if anyone in their travel party is unvaccinated due to a medical exemption, guests need to advise us of their vaccination status by contacting their travel advisor, completing our form sent 7 days after booking creation, or by calling their local office directly.

### **Covid Test Validation**

**Pre-Cruise:** Whilst not confirmed, it is likely that all guests travelling with us will need to receive a negative COVID-19 test on their own, at their own expense, to meet boarding requirements in line with Australian Federal and State Government guidance. More information regarding testing requirements will be made available closer to the first sailings in October 2022.

# 皇家加勒比海外航次复航参考政策-澳大利亚母港

(Updated on Aug 31<sup>st</sup>)

**入境澳大利亚:** 所有乘客，包括澳大利亚客人，需要确保自己符合澳大利亚的入境要求，包括疫苗接种情况，签证，旅行豁免要求。更多信息可参考: <https://immi.homeaffairs.gov.au/entering-and-leaving-australia/entering-australia>.

## 所需材料

1. 护照，有效期需要在航次结束后仍需多于 6 个月。如果护照上姓名与其他文件不符，需要携带相应说明材料，如结婚证明。
  - 澳大利亚乘客需要出示护照或政府颁发的身份证明卡 (photo ID card) 。
  - 其他国际乘客需要出示护照以及必需的签证信息。
  - 17 岁及以下乘客需要出示护照，政府颁发的身份证明卡 (photo ID card) 或出生证明
  - 16 岁及以下的乘客，如果没有护照或政府颁发的身份证明卡 (photo ID card) 必须携带出生证明
2. 12 岁及以上乘客需要出示新冠疫苗接种证明，疫苗品牌需要由 TGA (Therapeutic Goods Administration) 认可，12 岁以下乘客如也完成了疫苗接种，后续要求同完成疫苗接种的乘客。
3. 乘客可能需要出示打印的新冠检测结果，或在手机上展示。我们会及时发送邮件通知乘客相关航次的最新要求。

提醒：国际乘客必须确保自己的签证等信息符合要求。

## 新冠疫苗接种要求

1. 12 岁及以上乘客需要出示新冠疫苗接种证明，疫苗品牌需要由 TGA (Therapeutic Goods Administration) 认可，可参考链接：[International COVID-19 vaccines recognised by Australia | Therapeutic Goods Administration \(TGA\)](#)。最后一针需要在开航前 14 天前完成。
2. 根据澳大利亚政府要求，乘客接种率需要达到 95%。所以 11 岁及以下乘客，以及豁免疫苗接种的乘客允许登船，但每个航次会有人数限制。
3. 如果乘客携带 12 岁以下未接种疫苗的儿童出行，或同行人员中有豁免疫苗接种的乘客，需要及时联系预订方、告知疫苗接种情况，并在预定后 7 天内完成对应表格。

### **新冠病毒检测要求**

**行前：** 最终信息仍未确定，但乘客很可能需要在行前自行完成新冠病毒检测，并获得阴性报告用于登船。2022 年 10 月前将发布更详细的检测要求。